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l. W arliqzJru z zamro?nniem kontynuacji budowy trasy migdzyosiedlowej,
lqcz4cej Potudnie zZaz.arrrczemna sugestje mieszkanc6w, proszg o rozwaircme
u4ybudowania jednokierunkowego lqcnuka zjaz.du z ul. Krusz5mskiej do ul.
Broniewskiego przed garaLami Spoldzielni Mieszkaniowej,,Potudnie,,. Ten

la6tki jednojezdniowy odcinek usprawnilby ptynnoSc ruchu drogowego w tym
rejonie miasta.

2. W tunelu lqcz4cym dworzec kolejowy z osiedlem Potudnie w jego pasie po
pofudniowej stronie tor6w kolejowych sq wyrwy i ubytki, kt6re nale|y
wypehri6,Zeby nie powstawaty wigksze. Poprawi to estetykQ oraz komfort
poruszania sig mieszlcaric6w ruNzego miasta.

3. Jaka jest kr6tkotnvala sytuacja gospodarowania skladowiskiem odpad6w
komunalnych na MachnacnJ. Czy firma PGK,,Saniko" iUrz4d Miasta
prz)'st4piq do rozbudowy skladowiska w ramach terenu, kt6ty on posiada, cry
te2 podjgto starania o l,vylarp sqpiednich dzialek w celu rozbudowy tego
zakladu.

4. Proszg o qpetnienie ubytk6w w jezdni wiaduknr na ul Wroniej. Lekki
przebieg amy sprzyja wczesnym naprawom, co r6wnie2 upt5nva na miejsze

--- koszty remont6w biez4cych.
t1|,i Proszg o wypehrienie ubytk6w na nawierzchni ulicy Kmszyriskiej na odcinku

od ul.. Dziewiriskiej do alei Kr6lowej Jadwigi.
6. Proszg o informacjg - jaki byl stan zatrudnienia w spolce MPEC na koniec

lipca 2018r. i na koniec listopada 2018r. Jednoczednie proszg o inforrracjg jaki
byl fundusz plac na koniec lipca i na koniec listopada 2018r. w tej spolce.

7. Proszg o informacjg, jaki byl koszt wydatk6w w poszczeg6hrych sp6lkach
miejskich na reklamg i sponso.ing * 2018r.

8. Kibice koszyk6wki w nasrym miescie pytaj+ co sig dzieje z obiemicami pana
prezyd,enta z jesiennej kampanii wyborcznj dotycz4ca zapisania w budZecie

miasta na 2019r. kwoty 2 milion6w zI. na klub koszyk6wki ,,Anwil"
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